



The English Association of Asia

Address: 2/F, Nathan Tower , 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong

Telephone: 2493 7971 Fax: 2787 0875 Email: eea.edu.hk@gmail.com

Website: <http://www.eea.edu.hk>

2022 (Arch Cup) Final post-match review and capacity improvement training program

12th July, 2022

Dear Arch Cup Participants and Parents,

First of all, I would like to thank all the students for participating in the competitions over the years, and thank the parents for nurturing their children and supporting our Association.

Association has set up the "2022 (Arch Cup) Final post-match review and capacity improvement training program". Details are as follow:

| 2022 (Arch Cup) post-match review and capacity improvement training program | | |
|---|---|---|
| Target | Primary 1-6 students / Secondary 1-3 students | |
| Fee & Course Content | HKD\$280 /lesson (25 minutes) | 1. Professional teacher dissects on students' work in the Final rounds (Arch Cup). 2. Individual analysis and guidance through zoom. |
| Method of teaching | Zoom | Live classes will be held to coincide with the live content. Students need to pre-install the software and attend the class according to the specific date & time. (Students will need to have the camera on during the class to ensure the quality of the online class is the same as the face-to-face class.) |
| <p>After the registration period, we will send a link through SMS or email for choosing the time of the class. (13/8-21/8) Please choose your time slot using the link given through SMS or email <u>within 7 days</u> after registration deadline. (Changes CANNOT be made after submitting the form.)</p> <p>If you haven't received any notification after the deadline, please contact us by calling 2493 7971. (Time Slots are limited, first come first serve. If you have selected the timeslots that has been marked as full, our association will help you assign the timeslot randomly.)</p> | | |

We would like to **invite your child to participate in this Program**. Please fill in the application form and submit it by mail, online payment or in person to our Association on or before Friday, **July 29, 2022**. For any enquiries, please email eea.edu.hk@gmail.com or call (852) 2493 7971.

Yours faithfully,

The English Association of Asia



亞洲英文協會

地址：油麻地彌敦道 518-520 號彌敦行 2 樓

電話：2493 7971 傳真：2787 0875

電郵：eea.edu.hk@gmail.com 網站：<http://www.eaa.edu.hk>

【2022「雅卓盃」總決賽賽後檢討及能力提升訓練計劃】

致【雅卓盃】參加者及家長：

首先，感謝同學們過去多年來參加本會所舉辦的比賽，並感謝家長對孩子的栽培及對本會的支持！

本會因應部分老師及家長的請求，今年特別設立了【2022「雅卓盃」總決賽賽後檢討及能力提升訓練計劃】。詳情請如下。

| 【2022「雅卓盃」總決賽賽後檢討及能力提升訓練計劃】 | | |
|--|-----------------------|---|
| 教學對象 | 小學一至六年級、中學一至三年級；一對一教學 | |
| 收費 | HK280/堂 (每堂 25 分鐘) | 1. 專業老師評語學生在【雅卓盃】總決賽的作品。 2. 1 對 1 進行個別分析及指導 |
| 上課方法 | Zoom | 將會透過 Zoom 進行直播授課，學生需要預先在課堂開始前於 Google Form 內登記自己上課的日期及時段，下載 Zoom 程式並需根據自己登記的日期及時段上課，為了讓學生在家中也能達到現場教學的效果，所以上課期間需要學生開啟鏡頭上課。 |
| 截止報名後，本會將以手機短訊或電郵發送連結供選擇老師指導的日期及時間(13/8-21/8)。 截止後一星期內以短訊或電郵發送選擇日期及時間（選擇後不設更改）。 如截止一星期後仍未收到任何通知，煩請致電 2493 7971 聯絡本會。 (選擇時間有限，先到先得。屆時如沒有選擇老師指導時間的學生，一律由本會隨機分配，敬請留意。) | | |

現邀請 貴子弟報名參加【2022「雅卓盃」賽後檢討及能力提升訓練計劃】。如有意報名請填妥報名表，並於 2022 年 7 月 29 日（星期五）或之前以郵寄、網上報名或親身遞交 至亞洲英文協會。

如有任何查詢，歡迎電郵 eea.edu.hk@gmail.com 或致電 (852) 2493 7971。

祝

身體健康！

亞洲英文協會 謹啟
二零二二年七月十二日



The English Association of Asia

Address: 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong

Telephone: 2493 7971 Fax: 2787 0875 Email: eea.edu.hk@gmail.com

Website: <http://www.eaa.edu.hk>

2022 (Arch Cup) Final post-match review and capacity improvement training program Registration form

Part A (Student and parent's contact information) :

| | | |
|---|--------------------------|---------|
| Student Name (English) : | Student Name (Chinese) : | Grade : |
| Parent's Hong Kong mobile phone number : | Email : | |
| The program will be held between the 13 th August to 21 st August. We will send you a google form link (that is used to choose lesson time) one week after the deadline is over through SMS message or email. (The timeslots cannot be changed once submitted. Please double check before submitting the Google Form.) | | |

Part B (Course enrollment) :

| | |
|--|--|
| 2022 (Arch Cup) Final post-match review and capacity improvement training program (25 mins) | <input checked="" type="checkbox"/> HK\$280 |
|--|--|

Remark : 1. Please fill in the required slots. 2. All fees are not refundable. 3. Timeslots cannot be altered once submitted.

4. Make-up class will not be offered if students were absent from their timeslots.

5. If you haven't received any notice for the lesson, please contact our staff immediately, our association reserved the rights of final decisions.

Part C (Payment method) :

| | |
|---|--|
| <input type="checkbox"/> Cash (Only applicable to the registration form submitted in person) (Do not mail cash, the Association will not be responsible for any loss) | |
| <input type="checkbox"/> Crossed cheque bank : _____ Cheque number : _____ Please fill in the cheque payable to " EAA " (If the registration process is delayed due to an incorrect payout, the Association will not be responsible for it), Write the student's name and the parent's Hong Kong mobile phone number on the back of the cheque. | |
| Online registration: you can register at https://onlineform.eaa.edu.hk for this class (support Paypal account or credit card payment) using the account you previously used to registered for the competitions. (Online registration and payment do not need to submit this registration form) | |
| Registration address : Room 20s, 2/F, Nathan Building, 518-520 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong(EAA) | Deadline : 29th July, 2022 |

Parent's signature: _____

Date: _____

Receipt

Date: _____

I hereby receive the registration form and related fee for _____ to register for **The 2022 (Arch Cup) Final post-match review and capacity improvement training program.**

Cash Cheque (Cheque number: _____)

Total fee : **HKD\$280**

Association stamp:



亞洲英文協會

地址：油麻地彌敦道 518-520 號彌敦行 2 樓

電話：2493 7971 傳真：2787 0875

電郵：eea.edu.hk@gmail.com 網站：<http://www.eea.edu.hk>

【2022「雅卓盃」總決賽賽後檢討及能力提升訓練計劃】報名表格

甲部（學生及家長聯絡資料）：

| | | |
|--|-----------|-------|
| 學生姓名(英文): | 學生姓名(中文): | 就讀年級: |
| 家長香港手機號碼: | 電郵: | |
| 課程會於 8 月 13 日至 21 日進行，而本會將在截止後一星期內以手機短訊或電郵發送用以登記上課日期及時段的 Google Form 連結。(選擇後不設更改，煩請家長慎重選擇上課時間) | | |

乙部（報讀課程）：

| | |
|---|--|
| 【2022「雅卓盃」總決賽賽後檢討及能力提升訓練計劃】（25 分鐘） | <input checked="" type="checkbox"/> HK\$280 |
|---|--|

註： 1. 請填寫所需資料 2. 所有學費一經確定將不接受退款。 3. 選擇時間後不設更改
4. 不設補課，如當天上課缺席將不會再作補課。 5. 如沒收到任何上課通知，請及時聯絡本會，否則本會保留最終決定權。

丙部（付款方法）：

| | |
|--|------------------------|
| <input type="checkbox"/> 現金 （只適用於本會遞交報名表）（切勿郵寄現金，如有遺失，本會恕不負責） | |
| <input type="checkbox"/> 劃線支票 銀行：_____ 支票號碼：_____ 支票抬頭請填寫「 EAA 」（如因抬頭錯誤以致延誤報名程式，本會恕不負責），並於支票背面寫上學生中文姓名及家長香港手提電話。 | |
| 網上報名及付款 ：前往報名系統 https://onlineform.eea.edu.hk 登入比賽所使用的帳號，便能報名（支援 Paypal 帳號或信用卡付款）。（網上報名及付款毋須提交此報名表） | |
| 報名地址：香港九龍油麻地彌敦道 518-520 號彌敦行 2 樓 20s 室 (EAA) | 截止報名日期：2022 年 7 月 29 日 |

家長簽署：_____

日期：_____

收據

日期：_____

茲收到 _____ 報讀參加【2022「雅卓盃」總決賽賽後檢討及能力提升訓練計劃】之報名表及有關款項。

現金 支票(支票號碼: _____)

合共費用：港幣 280 元正

協會蓋印：